
FAU – møtereferat 

Dato:  
Tid: 
Sted: 
Møteleder: 
Møtereferent: 

Til stede: 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
Frafall: 

09.01.2024  
19:00 – 20:15 
Porsholen Skole 
Line Aarrestad  
Øyvind Gjerskvål 

 

FAU-medlemmer: 
1B: Hilde Hoff Nystad 
2A: Linda Kåda Høyland 
2B: Øyvind Gjerskvål 
4A: Line Nystedt Aarrestad 
5B: Odd Kristian Stokka 
6A: Johannes Høyvik  

6B: Terje Hammer Mehling 
7B: Liv Kristin Skadberg 
Rektor: Agnes Gullberg 

 
1A: Håkon Wang 
3A: Lisa Mari Staddeland 
3B: Wafae Sabbar Billa 
4B: Anette B. Stokka 
5A: Håvard Nitter 
7A: Asma Ahsan Khan 
SFO: Morten Ristesund-Sele 
 

 

Sak nr. Sak Ansvarlig 

1. Informasjon fra skolen: 
 
Nye stillinger: 
Skolen lyste ut tre stillinger i november 
80% miljøveileder 
100% miljøveileder 
100% lærerstilling 
 
Skolen har ikke klart å få tak i noen til å bekle den ledige lærerstillingen. 
Dette har ført til ekstra belastning for resten av lærerstaben med å dekke 
opp undervisning.  
 
Stillingen som 80% miljøterapeut er besatt. I februar starter en person 
med bakgrunn som avd.leder i en barnehage, i den siste 100% 
miljøveileder stillingen (50/50 skole/SFO.  
 
Fellesutlysning for lærerstillinger i Sandnes kommune går ut i uke 4.  
Rektor vil vurdere å ta i bruk transponder for å dele stillingsannonse med 
foresatte. Skolen trenger mellom 2 – 4 nye lærere neste skoleår. 
 
Ny avtale (KS og Utdanningsforbundet) i forhold til ansiennitetsberegning, 
skal være med på å trekke lærere til (og tilbake til) læreryrket. 
 
Nye elever: 

Agnes Gullberg 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Porsholen skole har hatt stor søknad for skolestartere høsten 2024, også 
fra andre skolekretser. Vi har klart å imøtekomme noen av disse 
søknadene. 
 
Gratisprinsippet: 
Det har dukket opp et spørsmål om hvordan vi skal håndtere situasjonen 
dersom noen elever ikke har råd til å delta på felles aktiviteter i regi av 
FAU. Eksempel på dette kan være inngangspenger og kjøp av pizza/brus 
på diskotek. 
 
Hva angår inngangspenger til disko og lignende ble det diskutert om 
skolen kan tilby enkeltelever og være med på ryddegruppe i 
forkant/etterkant av disko, slik at det blir mindre stigmatiserende og ikke 
ha råd til inngangspenger. Skolen følger med på sårbare elever, slik at 
disse kan delta på lik linje med andre. 
 
I forhold til samme problemstilling En løsning på sykkelproblemet kan 
være at skolen har stående noen sykler i reserve for utlån. Skolen har 
sendt forespørsel i Transponder og har per i dag en stk.-barnesykkel.  
Dersom det finnes noen som har en sykkel til overs og vil gi den bort til 
skolen, så mottas dette med takk. Vi snakker helst om sykkel som passer 
for mellomtrinnet 4-7 klasse.  
 
 
 
Skolemiljø: 
Porsholen skole har få avviksmeldinger. Det har vært en del skriving i 
avisene om utfordrende arbeidsmiljø for lærere forskjellige steder i 
landet, men slik situasjonen er nå, så har vi ikke dette problemet ved vår 
skole. En avviksrapport skrives dersom elever har det vanskelig og det får 
det får et fysisk adferdsuttrykk. 
 
Diskotek: 
Aksjoner fra forrige møte: 
 
Pizza ovn i bydelshuset: Liven tar kontakt med den ansvarlige i 
kommunen for å se om det kan kjøpes inn ny pizzaovn som fungere bedre 
enn den som er der i dag. 
Klasselister: Dette sørger vi for å ha tilgjengelig slik at foreldre kan 
kontaktes dersom det skulle bli behov for dette. 
Foreldre representant for 5-6 og 7 trinn: 
Rep for 7 trinn er ansvarlig, men vi justerer praksis slik at vi kan ha med 
rep fra 5 og 6 trinn for å hjelpe til med praktiske gjøremål. På denne 
måten blir også 5 og 6 trinn kjent med arbeidsoppgavene til de selv skal 
være ansvarlig for disko. 
 

 
 

 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



2. Foreldresamling med Lura skole: 
Som diskusjon og informasjon til foreldre med barn som skal begynne på 
ungdomsskolen, planlegges det en felles samling for foreldre fra 
Porsholen og Lura. Temaet skal diskuteres i FAU på Lura før det blir 
endelig avklart. 

FAU leder 

3. Eventuelt 
 
Fra forrige møte: 
Forslag om å opprette en egen Spond gruppe for FAU som vi kan 
kommunisere på om praktiske ting. Brukes også av Lura idrettslag samt 
enkelte av foreldregruppene på skolen.  
 
https://www.spond.com/no/ 
 
Dette ble ikke diskutert på møtet denne gang og må teas opp igjen på 
neste møte 
 
 

 
FAU leder sjekker 

4. Neste FAU-møte avholdes 06.02.2024 kl. 19:00 Line 
Aarrestad 

 

https://www.spond.com/no/

